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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA TRES
D’AGOST  DE DOS MIL TRETZE

A la vila de Roses  (Girona), el 3 d’agost de dos mil tretze.

Quan són les 12:00 del migdia,  es reuneixen  a la  sala d'actes de l’Ajuntament la totalitat
dels regidors que actualment composen la corporació.

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Alcalde president
Sra. Montserrat Mindan i Cortada Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sra. Magda Casamitjana Aguilà Regidora
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor
Sra. Imma Carrion Ferrer Regidora
Sr. Francisco Martínez Pérez Regidor
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Abans d’entrar a l’ordre del dia, l’alcalde en funcions, agraeix l’assistència de tots els
presents, familiars i amics de tots els membres del consistori i especialment els de la
senyora Montse Mindan i els seus propis.

Li mereix un especial agraïment la presència del vicepresident de la Mesa del Parlament de
Catalunya, senyor Lluís Coromines, que està per arribar; del delegat del Govern de
Catalunya, senyor Eudal Casasús, que ja és present a la sala; del diputat al Parlament,
senyor Josep Rull que està per arribar.
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Excusa la presència del senyor Manel Toro i també del senyor Benet Maimí, tots dos
dirigents d’Unió Democràtica de Catalunya que avui tenen un acte important i els ha estat
impossible excusar-se, tot i que el seu desig hauria estat d’estar aquí amb nosaltres.

Saluden també al diputat al Parlament i alcalde de Llançà, senyor Pere Vila; al president del
Consell Comarcal de l’Alt Empordà i alcalde de Castelló d’Empúries, senyor Xavier Santlleí;
l’alcaldessa de Figueres, també en representació de la Diputació de Girona, senyora Marta
Felip; senyor Alfons Vila, conseller comarcal i els alcaldes i alcaldesses que els
acompanyen, demanant disculpes si se’n deixa algun.

Diu que mai a la vida, en aquesta sala de plens hi havia hagut tanta responsabilitat
aplegada.

A l’alcaldessa de la Jonquera, senyora Sònia Martinez; a l’alcalde de Vilajuïga, senyor Pere
Trias; a l’alcalde de Siurana, senyor Joan Heras; l’alcalde de Selva de Mar, Joan Maria Roig;
l’alcalde de Llers, Carles Fortiana i l’alcalde de Vilamalla, Carlos Alvarez.

Agraeix la presència d’un company fins fa poc, del senyor Jordi Agustí, avui director de
l’ACA.

També saluda al president de la Confraria de Pescadors, senyor Antoni Abad; al president
de l’ACOR i l’Estació Nàutica, senyor Miquel Gotanegra que tampoc ha vist, però suposa
que és per aquí.

Igualment saluda els exregidors que avui ens acompanyen, senyor Josep Alemany, Josep
Guitart, Francesc Sastre, senyora Irene Buhler, senyora Montse Sastre, En Pere Juanola,
En Manel Pedreira i la jutgessa de pau, senyora Sílvia Ferrer.

Per finalitzar, abans d’acabar aquesta tanda de salutacions, la senyora Montse Mindan fa
notar al senyor Pàramo que també compten amb l’assistència del senyor Ferran Roquer,
director dels SSTT del Departament d’Empresa i Ocupació i alcalde de Borrassà, a qui ha
saludat entrant a la sala i veu que també és assistent el senyor Yécora, regidor a
l’Ajuntament de Figueres.

Sobretot fa arribar el seu agraïment a totes les persones que estan assegudes en una altra
sala, perquè no caben en aquesta sala de plens i a les persones que els segueixen i els
seguiran per la televisió. Tots ciutadans i ciutadanes del poble de Roses i que veuen la
política en positiu i que veuen que aquest és un acte de normalitat democràtica en el dia a
dia i en la història del poble de Roses.

Tot seguit, després de les salutacions a tots els presents, s’entra a l’ordre del dia.

1. DONAR CONEIXEMENT AL PLE DE L’ESCRIT DE RENÚNCIA DE L’ALCALDE DE
ROSES, SENYOR CARLES PÀRAMO I PONSETÍ
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El senyor Carles Pàramo i Ponsetí llegeix l’escrit de renúncia que ha presentat en data 30 de
juliol de 2013, pel senyor Carles Pàramo i Ponsetí, al càrrec d’alcalde president de la
Corporació, càrrec pel qual va ser escollit pel Ple de la Corporació a la sessió celebrada el
dia 11 de juny de 2011, el text del qual és del tenor literal següent:

“Benvolguts regidors i regidores,

Com vaig anticipar-vos ahir vespre, en la sessió de ple ordinari celebrat, us faig avinent que
amb aquest escrit presento la meva renúncia al càrrec d’Alcalde President pels motius que
vaig expressar.

Us agraeixo de tot cor les mostres de simpatia i la col·laboració que m’heu donat durant tot
el temps que hem conviscut fins ara i alhora us manifesto que resto a la vostra disposició en
el lloc que em correspongui dins del Consistori”

MOTS DE COMIAT DEL SENYOR CARLES PÀRAMO I PONSETÍ

Sr. Carles Pàramo i Ponsetí.- Demana als presents que el deixin llegir uns mots de comiat.

La primera part del ple és la proposta d’acceptació de la seva renúncia com a alcalde i
aquest punt no té cap altre objecte que fer possible el segon punt que és el de l’elecció com
a alcaldessa de la persona que a partir d’ara haurà de governar l’Ajuntament i regir el
municipi de Roses.

Entrant en el punt primer i com a part prèvia, adreça uns mots als presents:

“Amb certa emoció, dono les gràcies a les persones que s’han interessat en saber si la
renúncia era motivada per causes de salut. Dir-los que gràcies a Déu em trobo molt bé i amb
suficient energia per continuar servint el poble de Roses.

Sobre si el temps o dedicació que les meves responsabilitats polítiques em comporten
poden haver influït, atesa la meva condició de diputat a Corts, tothom sap i tothom que em
coneix sap que tampoc és el cas, perquè si se m’hagués presentat la disjuntiva: diputat o
alcalde, la resposta hauria estat immediata: Roses.

La resposta és molt senzilla, cap dels dos plantejaments són d’aplicació. Renuncio a
l’Alcaldia pensant en el bé de Roses per deixar ben encaminat el seu futur, un futur que
comença avui.

Altrament sabedors de la meva determinació en complir els compromisos fins on pugui per
respecte i lleialtat a tots els ciutadans que amb el seu vot fan possible la democràcia, us faig
saber que mantindré l’acta de regidor fins a final del mandat. No cal dir que en el lloc que
se’m determini dins del grup municipal.

Renuncio a l’Alcaldia sense cap recança, perquè estic segur que el poble de Roses
continuarà en mans de gent honesta i lleial, com la que m’ha acompanyat sempre.
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Amigues i amics, com ja vaig avançar en el Ple de dilluns, no és temps de fer balanç, aquest
ja es farà quan toqui.

No és moment de fer balanç, perquè no estem al final de res, sinó al principi del demà. No
faré balanç, però aprofitaré per fer-vos avinents algunes consideracions o records.

Recordem. Va ser en les eleccions del 1991 que vàrem “guanyar” la possibilitat d’encapçalar
el Govern Municipal i efectivament vàrem accedir a l’Alcaldia per primera vegada al 1993.
Des de llavores hem mantingut el Govern durant setze dels vint anys que van des d’aquella
data.

Avui, més que mai, ficats dins la crisi, tothom reconeix la gran feina que la gent que
Convergència Democràtica de Catalunya, militants, simpatitzants i electes, hem fet a Roses
en aquest període de temps, llarg per a les persones, però curt per a la història d’un poble.

Ningú pot negar de com hem fet progressar la nostra vila fins convertir-la en un referent per
a l’Empordà, Girona i la Costa Brava i tot gràcies a haver sabut crear els millors equips de
persones treballant cohesionades sobre la base de l’honestedat, la lleialtat i la confiança.
Persones ben diverses en edat i ideologia: de Convergència, d’Unió i també del Partit
Popular i d’Esquerra Republicana de Catalunya. Com a alcalde he estat el cap visible de
varis governs, però faig constar que la feina, les il·lusions i els criteris, han estat compartits
per tots, tant en l’origen com en l’execució. L’actual Equip de Govern n’és un exemple, igual
que el darrer període 1993/95. Un record per als companys –importants tots ho són- però
determinants, Miquel Gotanegra, Josep Alemany i Josep Guitart. Gràcies per estar aquí
amics meus.

Honestedat, lleialtat i confiança és el que ara mateix em guia a l’hora de fer efectiva la
renúncia, decisió presa de fa anys i a vosaltres, amigues i amics meus, us faig partícip del
confort moral que em dóna fer el pas. Renuncio amb la tranquil·litat i fins i tot amb certa
alegria. Satisfacció per la feina ben feta i satisfacció de saber que el projecte que per a
Roses defensem des de Convergència des de fa anys queda garantit en el temps. Cal
preservar i portar Roses pel camí del seny,  del que ara se’n diu sostenibilitat. Cal ser més
humans que mai i més respectuosos que mai amb l’entorn natural i paisatgístic entès com a
patrimoni, no pas nostre, sinó de les generacions que ens han de succeir.

Us puc dir que en aquests moments de la meva vida política em sento molt afortunat. He
tingut el gran honor de poder servir els ciutadans de Roses com a regidor i alcalde gràcies al
vostre recolzament i em sento molt afortunat amb el sentiment d’orgull rosinc per haver
pogut treballar pel conjunt de les terres de Girona com a diputat primer i com a president
després de la Diputació de Girona, gràcies a la confiança dels presidents Pujol i Mas.

La meva actuació dins el govern d’una i altra institució, l’he portada pel camí de l’eficàcia i
eficiència, sense límits a la imaginació, fites que he buscat i, sovint, he aconseguit gràcies,
molt important, als grans professionals, funcionaris i tècnics, que m’han donat assistència
amb lleialtat absolutament professional. Sense ells tampoc estaríem on som. El meu
reconeixement i agraïment.
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Han passat els anys i, tot i que no em sento cansat ni mancat de projectes o il·lusions,
entenc que ha arribat el moment de deixar pas a les persones que han demostrat saber
atendre les seves responsabilitats polítiques amb un alt grau d’eficàcia i que, molt important,
estan disposades a treballar per la comunitat sense cap altre interès que el de fer realitat els
objectius i projectes que compartim de temps, fites totes que, òbviament, no poden ser
inamovibles i que s’aniran configurant segons el batec del cor de la nostra gent.

Satisfacció també de saber que tot i el canvi de patró que esdevindrà al nostre Ajuntament,
el petit vaixell que Roses representa dins Catalunya continuarà fent via cap a Ítaca,
engruixint l’estol que avui comana el president Mas.

No negaré que en aquests moments se’m fa present un cert sentiment de nostàlgia, però
com us deia, el meu optimisme me’l fa viure amb l’alegria i aquesta em ve, com us deia pel
fet de veure l’obra ben encarrilada i en bones mans.

Poca cosa més a dir, només com a comiat un poema que fa molts anys tinc present i que
crec adient recitar ara i aquí. No és la primera vegada que el recito. En unes altres
circumstàncies, deixant l’Alcaldia del 2007, sense saber si hi tornaria el vaig recitar i hi torno
avui.  Especialment perquè el senti tothom, però especialment els més joves. De Salvador
Espriu

"Si et criden a guiar
un breu moment
del mil·lenari pas

de les generacions,
aparta l’or,

la son i el nom.
També la inflor

buida dels mots,
la vergonya del ventre

i els honors.
Imposaràs
la veritat

fins a la mort.
Sense l’ajut

de cap consol.
No esperis mai
deixar record,

car ets tan sols
el més humil

dels servidors.
El desvalgut

i el qui sofreix
per sempre són

els teus únics senyors.
Excepte Déu,
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que t’ha posat
dessota els peus

de tots."

El senyor Carles Pàramo acaba la recitació del poema donant les gràcies a tots.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents queda acceptada la
renúncia presentada al Ple del senyor Carles Pàramo i Ponsetí a l’Alcaldia de l’Ajuntament
de Roses.

INTERVENCIÓ DEL PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sr. Francesc Giner.- Tot seguit el senyor Francesc Giner, portaveu del Grup Municipal de
Gent del Poble-AM diu que ha preparat unes paraules adreçades al senyor Carles Pàramo.

“Després de vint anys en el Món de la política, en diferents àmbits, com són el local, com a
alcalde de Roses, en l’àmbit provincial com a president de la Diputació i en l’àmbit estatal
com a diputat de les Corts Espanyoles, tant el nostre grup, Gent del Poble de Roses com la
secció local d’Esquerra Republicana de Catalunya agraïm molt sincerament tots aquests
anys que vostè ha dedicat i dedica a la política en primera fila.

La seva tasca al capdevant del consistori rosinc, creiem que ha estat una etapa llarga on
molts interessos personals i públics es barrejaven i s’havien de gestionar molt bé. No direm
que tot el que s’ha gestionat durant aquesta etapa s’hagi fet amb encert o no, el que sí és
cert és que gestionar un municipi com Roses comporta situacions problemàtiques,
situacions que entenem l’hagin empès a prendre decisions amb l’autoritat pel qual se’l
reconeix.

Vostè ha estat com a alcalde un polític compromès amb la seva feina i amb els seus ideals,
això no li pot negar ningú. Ara bé, també podem arribar a entendre que això hagi generat de
vegades discrepàncies amb la seva manera de governar. Després de setze anys, potser
masses, essent la màxima autoritat i amb un darrer pacte més que discutible amb els
nacionalistes espanyols del PP, degut al procés soberanista que està vivint el nostre país,
Roses ha crescut, ha millorat en infraestructures, equipaments, serveis com molts altres
pobles de la costa catalana.

La seva reconeguda dedicació és la que fa falta quan un es posa al davant de qualsevol
empresa amb ganes d’assolir tots els reptes que en el dia a dia se’ns presenten.

És inqüestionable que un càrrec com el que vostè avui deixa porta opinions favorables i
també crítiques. Evidentment nosaltres tenim molt a dir en aquest apartat i com que la veritat
és que vostè continuarà encara un temps al peu del canó, volem que aquestes crítiques i
diversitats d’opinió serveixin perquè Roses sigui millor, que al cap i a la fi és del que es
tracta.
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Abans d’acabar vull felicitar molt sincerament, també, a la Montse Mindan pel seu nou
càrrec. Desitjar-li moltíssima sort i dir-li que tant el nostre grup Gent del Poble com Esquerra
de Roses ens posem a la seva disposició.

Moltes gràcies, Carles, per la feina feta i moltes felicitats a vostè i a la seva família.”

INTERVENCIÓ DE LA PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Magda Casamitjana.- Adreça a la senyora Montse Mindan, alcaldessa dins d’una
estona, unes paraules, també als regidors i regidores, alcaldes i totes les persones que
institucionalment representen moltes de les institucions de Catalunya, a tots els dóna la
benvinguda.

“ Dilluns passat, en el ple ordinari ja ens vàrem avançar i el Grup Municipal Socialista format
per la I’Imma Carrion, En Carles Ferrer, En Paco Martinez, la Paqui Guijarro, En David
Beltran, la Francis Martin i jo mateixa varem desitjar a l’alcalde sortint, molta sort en la seva
nova etapa, tant a nivell personal com a nivell familiar i, a més a més, varem agrair-li la feina
i la dedicació al nostre poble durant tants i tants anys.

Avui, una vegada més, senyor Pàramo, des de la coneguda discrepància que mantenim
vostè i jo i també al llarg de la gran història democràtica de Roses, entre el meu grup i el seu
li agraeixo el nom de tots i totes, sense excepció la feina que ha fet i li desitjo molta sort en
la seva activitat política al Congrés de Diputats i a nivell personal i familiar els nostres millors
desitjos”

INTERVENCIÓ DEL PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Dóna les gràcies al senyor Pàramo i la benvinguda a tots els presents a
la sala de plens en aquest dia tan especial.

“Amic Carles, alcalde, vull recordar que des de l’any 1991 que et presentaves per primera
vegada com a cap de llista, has estat el més votat, és a dir, com abans he escoltat en el 91,
95, 99, 2003, 2007 i 2011, per la qual cosa era totalment injust que marxessis per la porta
del darrere. La nostra experiència del Grup Popular amb tu com a cap de l’equip ha estat
tota una experiència positiva i només podem dir-te gràcies. Gràcies per respectar la nostra
manera de treballar dins les nostres àrees, gràcies per consultar-nos qualsevol dubte a fi de
poder millorar el servei dels nostres ciutadans i com no, moltes gràcies per confiar amb
nosaltres com a persones.

I t’ho diu una persona que en moments delicats de la seva vida t’ha tingut al costat. Ja t’ho
vaig dir el dia de la presa de possessió d’aquesta legislatura recordant unes paraules teves
de l’any 1993 quan tot just eres alcalde que em vas dir un dia en una reunió -quan jo era
molt jove al meu partit i tu eres un alcalde jove- “Manel, junts farem grans coses per a la
nostra vila”  El temps ens ha donat la raó, ho hem fet i ho continuarem fent. Carles, tenim
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molta feina i hem de continuar treballant per poder donar el millor servei als rosincs i
rosinques.

INTERVENCIÓ DEL SENYOR CARLES PÀRAMO I PONSETÍ

Sr. Carles Pàramo.- Dóna les gràcies a la senyora Casamitjana, per expressar en nom de
tots els companys i companyes i antics companys i companyes els seus pensaments.
Igualment a la senyora Arjona, a tots dos moltes gràcies. També, tot i que no hi ha ningú
assegut en nom d’Esquerra Republicana de Catalunya, els transmet el seu agraïment per
les paraules que ha dit i el temps que varen col·laborar en el govern, plenament integrats
com ara ho està el Partit Popular amb tot el seu equip humà.

Diu que Roses som persones, més enllà de les etiquetes que tots podem portar. Això és
igual.  L’important és el poble de Roses.

Finalitzat el primer punt de l’ordre del dia, diu que tot seguit passarem al punt que de veritat
avui ens congrega i que ha portat tanta gent a venir aquí. Som escassos en acomiadar i
proclius i generosos a l’hora de donar la benvinguda.

Dóna la benvinguda al senyor Josep Rull, secretari d’organització de Convergència
Democràtica  i espera que el senyor Lluís Coromines, vicesecretari general de coordinació
institucional es vagi incorporant.

Explica que en el segon punt de l’ordre del dia, qui té més protagonisme és el propi secretari
que ens anirà dirigint tot el procés.

El procés més maco de la festa més important de la democràcia, és el de l’elecció. Tots
tindrem l’oportunitat de votar, d’expressar quin és el nostre pensament, quin és el nostre
sentiment a l’hora d’elegir aquella persona que a partir d’ara i fins el 2015 haurà de guiar el
destí de la nostra vila.

2.- ELECCIÓ I PRESA DE POSSESSIÓ DEL NOU ALCALDE-SSA DE L’AJUNTAMENT
DE ROSES

El senyor Francisco Luís Muñoz Cameo, secretari general de la corporació comenta
breument el procés establert que es segueix per a l’elecció i presa de possessió del carrec
d’alcalde o alcaldessa d’una corporació municipal.

2.1.- CONSTITUCIÓ DE LA MESA D’EDAT

Secretari general:

 Acte seguit, es forma la Mesa d’edat, constituïda pel senyor Carles Pàramo i Ponsetí
regidor assistent de major edat, que assumeix la Presidència de la Mesa, la senyora



362

Anna Jorquera Navarro com a regidora assistent de menor edat i jo mateix que, com a
secretari de la Corporació, assumeixo la secretaria d’aquesta Mesa.

President de la Mesa

A continuació s’elegirà l’alcalde/ssa de la Vila, per la qual cosa té la paraula el senyor
secretari general, amb la finalitat d’explicar el procediment d’elecció de l’alcaldessa.

2.2.- PRESENTACIÓ DE CANDIDATURES

Secretari general:

De conformitat amb allò previst a l’article 196 de la Llei orgànica del règim electoral general, i
l’article 20 del Reglament orgànic municipal de l’Ajuntament de Roses mitjançant votació
ordinària, llevat acord contrari, es procedirà a escollir alcalde o alcaldessa de la vila.
Quedarà escollit/da Alcalde/ssa el/la candidat/a que obtingui la majoria absoluta en la
primera votació –que en el nostre cas serien dotze- o, en el seu defecte, la persona que
encapçali la llista més votada en les passades eleccions.

Poden ser candidats tots els regidors i regidores que encapçalin les llistes corresponents,
llevat de la candidatura de CiU que per renúncia del seu cap passa el torn al següent de la
llista, senyora Montse Mindan.

President de la Mesa:

Quins regidors dels que encapçalaven les seves llistes electorals a les passades eleccions
del 22 de maig presenten candidatura?

− Té la paraula la senyora  Montse Mindan i Cortada, portaveu de CiU, per renúncia del
cap de la llista d’aquesta formació, senyor Carles Pàramo i Ponsetí.

La senyora Montserrat Mindan i Cortada es presenta com a candidata del Grup
Municipal de CiU.

− Té la paraula la portaveu del PSC-PM, senyora Magda Casamitjana Aguilà que no es
presenta com a candidata ni presenta candidatura.

− Té la paraula el portaveu del PP, senyor Manel Escobar Yegua que anuncia que el Partit
Popular no presenta candidatura.

− Té la paraula el portaveu del GdP i Esquerra Republicana, senyor Francesc Giner i
Ballesta que no presenta candidatura.
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PARAULES DEL SENYOR CARLES PÀRAMO

Sr. Carles Pàramo.- Dóna les gràcies a tots els grups presents i als portaveus que han
expressat el seu sentiment. Diu que se sent feliç i molt agraït a tots.

Tot seguit el senyor Pàramo anuncia que havent quedat proclamada només la candidatura
de CiU cal procedir a la votació.

Pregunta al secretari de la corporació si a la primera votació la persona candidata, única
candidata, ja assoleix la majoria dels vots, si cal continuar fent la votació d’abstenció.

RESPOSTA DEL SECRETARI DE LA CORPORACIÓ

Sr. secretari.- Respon que com que només es presenta una candidatura, si la candidata obté
més de dotze vots, després la resta de vots, si no haguessin votat es considerarien vots en
blanc.

INTERVENCIÓ DEL SENYOR CARLES PÀRAMO

Sr. Carles Pàramo.- Diu que continuant el procés, es portarà a terme la votació i ho faran a
mà alçada.

Demana als regidors que votin la candidatura de la senyora Montse Mindan i Cortada que
aixequin la mà.

2.3.- VOTACIÓ I ELECCIÓ DE L’ALCALDE/SSA

ES PORTA A TERME LA VOTACIÓ

Començaran a alçar la mà aquells regidors que votin la candidatura de la senyora
Montserrat Mindan i Cortada

Secretari:

El resultat de la votació a favor de la senyora Mindan i Cortada (CiU):

− Vots a favor: Dotze  (12) Senyors Carles Pàramo, Silvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma.
Masblanch, Silvia Useros, Juan Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez,
Manel Escobar, Àngel Tarrero, Carlos López i Carles Pàramo.
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− Vots en blanc: Nou (9) Senyors Magda Casamitjana, Carles Ferrer, Imma Carrion,
Francisco Martinez, Francisca Guijarro, David Beltran, Francisca Martin, Francesc Giner
i Ma. Àngels Arjona.

Per tant,  queda proclamada alcaldessa electa de l’Ajuntament de la Vila de Roses la
senyora Montse Mindan i Cortada, candidata presentada per la candidatura de
Convergència i Unió (CiU)

2.4.- PRESA DE POSSESSIÓ DE L’ALCALDE/SSA

President de la Mesa:

Accepta vostè el càrrec d’alcaldessa de la Vila de Roses?

Alcaldessa presidenta

Sra. Montse Mindan i Cortada: Sí, l’accepto.

Se senten aplaudiments dels presents a la sala.

Prego al senyor secretari que llegeixi la fórmula de jurament o promesa d’acatament a la
Constitució i a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya.

Secretari general:

Llegeix la fórmula.

“Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions del
càrrec d’alcaldessa  presidenta  de l’Ajuntament de Roses, amb lleialtat al Rei, i
respectar i fer respectar la Constitució i l’Estatut d’Autonomia de Catalunya?”

Alcalde/ssa:

Contesta: Sí, prometo.

President de la Mesa:

Lliura el bastó a la nova alcaldessa, senyora Montse Mindan i Cortada.

En aquest moment queda dissolta la Mesa d’Edat, i els seus membres es dirigeixen als seus
llocs respectius.
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Alcaldessa:

Continua el Ple i ara s’obra el torn d’intervencions, que va de menor a major representació i,
per tant, té la paraula el senyor Francesc Giner.

TORN D’INTERVENCIONS

INTERVENCIÓ DEL SENYOR FRANCESC GINER i BALLESTA

“El nostre grup entén que vostè és alcaldessa ara, gràcies a un pacte Convergència-Partit
Popular que el nostre grup, per coherència política i per respecte als nostres votants no hi
podem estar d’acord. Un pacte totalment incoherent degut a la política d’aquest partit envers
Catalunya, tant en política fiscal com en política de drets democràtics del nostre país.

Una altra de les raons en què no estem d’acord amb aquesta investidura és el fet que un
càrrec com el d’alcalde no es pot deixar sense una raó molt justificada i menys encara
utilitzar-lo per raons personals.

Entenem que els votants es poden sentir enganyats, doncs tal com diu el  senyor Carles
Pàramo aquests voten moltes vegades a la persona i no pas al partit.

Presentar-se amb la intenció de no acabar la legislatura és legítim, però altament
reprovable. Tot i això i la nostra discrepància, com que la senyora Mindan ja és alcaldessa,
amb tota seguretat, li desitgem molta sort i li donem la nostra més sincera felicitació.

Així com també fer-li saber que el nostre grup, Gent del Poble-AM, ens posem a la seva
disposició per treballar per al nostre poble.

Dóna les gràcies”

INTERVENCIÓ DEL SENYOR MANEL ESCOBAR YEGUA

“Moltes felicitats i des del Grup Municipal Popular tens tota la nostra lleialtat a la teva
persona.

Ara fa dos anys, vàrem agafar els nostres programes, els programes de Convergència i Unió
i del Partit Popular i vàrem marcar una ruta que després de fer un primer balanç, ara fa un
mes aproximadament, hem demostrat que ha estat possible en més d’un 75 % d’eficàcia.
Això vol dir que alguna cosa hem fet bé.

Tot i que encara queden dos anys més de legislatura, iniciem una altra etapa. Tenim molts
projectes en marxa i els hem de tirar endavant.
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Hem demostrat a la ciutadania de la nostra vila dues coses per sobre de moltes altres i és
que el més important per a nosaltres han estat les persones per davant dels colors polítics.
Que hem estat capaços de dur a terme una bona política municipal i d’això és el que es
tracta. Així mateix li vaig manifestar al Molt Honorable President de la Generalitat de
Catalunya, senyor Artur Mas, la setmana passada en una visita institucional que va convidar
a tot l’Equip de Govern de Roses.

Alcaldessa, dir-te que ha estat un plaer tenir-te com a companya d’equip, com a primera
tinent d’alcalde. Espero -jo personalment i el meu equip- i et desitgem molta sort al
capdavant d’aquest govern que sens dubte ho faràs molt bé i sabràs estar a l’alçada de les
circumstàncies.”

INTERVENCIÓ DE LA SENYORA MAGDA CASAMITJANA i AGUILÀ

“Ara fa dos anys érem aquí mateix duent a terme la investidura de l’alcalde. Hem de
reconèixer que, d’alguna manera, sorprèn trobar-nos aquí un altre cop a mig mandat, però
és cert que no és ni la primera vegada ni l’última en cap dels ajuntaments en què això passa
dins del món municipal.

El nostre discurs d’aquell 28 de juny del 2012 va ser d’agraïment als regidors que van
governar conjuntament amb nosaltres durant el mandat 2007-2011 i el Grup Municipal
Socialista es posava a disposició de l’alcalde per a col·laborar-hi en tot allò que segons el
nostre criteri fos beneficiós per a Roses i la seva gent. Aquestes mateixes paraules són
vàlides per avui, però avui com ja li varem avançar ahir, nosaltres no presentem candidatura.

Entenem que l’Equip de Govern fa un canvi de rol intern aliè als electors en aquest cas i al
projecte per a Roses. Hem sentit que tot continuarà igual i que, per tant, el traspàs de
papers que es materialitza avui no és un final de res i sí un començament de bon futur.

Hem estat dos anys fent oposició responsable, deixant fer sense massa soroll. Hem donat i
donem suport al govern quan ho considerem oportú sense deixar, però de criticar allò que
hem cregut desencertat.

Hem escoltat i hem parlat amb la gent, traslladant aquí al ple les seves inquietuds i les seves
preocupacions. Hem trepitjat carrer essent conscients del temps en què vivim. Vam governar
quatre anys també enmig d’una crisi que fa molt mal a moltes persones, però també a la
nostra Roses com a ciutat, tant per oportunitats econòmiques com turísticament.

No volem fer, però un balanç d’aquests dos anys de govern, perquè considerem que ara no
és el moment.

Amb els ànims de seguir desenvolupant aquesta tasca, avui el Grup Municipal Socialista ens
tornem a posar a disposició de la nostra alcaldessa per tirar endavant aquells projectes que
ella consideri prioritaris i que són molts els començats per nosaltres i continuats per aquest
Equip de Govern. Ara hi ha una llista molt llarga i només en dirà quatre. L’arribada de
creuers a la badia de Roses, l’Estació Nàutica, les Badies Més Maques del Món. Terra de
Pas, Barraques i Festes Populars, la Creació de l’Àrea de Promoció Econòmica, la Taula
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Social de la Crisi, el Transport adaptat o els convenis amb la Residència Pi i Sunyer o totes
les activitats que es fan ara dins de la Ciutadella, des de sons del Món fins al Cinema a la
Fresca.

A més de tots aquests projectes de ciutat,  -cabdal per nosaltres, pel present i futur de
Roses i per la recuperació econòmica- demanem i desitgem i serem al seu costat sempre
que es treballi intensament per al dia a dia, per garantir un benestar i una qualitat de vida
suficient per l’objectiu que tots els rosincs i rosinques puguin dur a terme els seus projectes
de vida, malgrat aquesta crisi.

Desitgem, doncs que les àrees tan sensibles com la d’Educació i Benestar Social no pateixin
retallades. Cal un esforç entre tots i totes plegades per garantir que la cohesió social al
nostre municipi no es vegi estroncada pel context econòmic.

La nostra opinió ara, és que cal que tots plegats i, per tant, nosaltres els primers, fem un
esforç per aixecar el llistó i sense renunciar al nostre compromís amb la ciutadania posar-
nos a disposició de la nova alcaldessa per tot allò que ella cregui oportú i convenient.

Nosaltres seguirem proposant, seguirem criticant quan calgui, fidels al programa que
escolliren 1.800 rosincs i rosinques que ens varen donar la seva confiança a les darreres
eleccions i que avui estan representats per set regidors, sense renunciar a fer oposició, que
és la nostra tasca i la seguirem duent a terme amb el màxim rigor possible.

Volem afirmar que és la nostra voluntat esforçar-nos a trobar -i ahir li varem dir-  mitjançant
un diàleg seriós i sincer, punts d’acord que facilitin el bon govern del nostre municipi.

Pensem, des del Grup Municipal Socialista, que l’atzar polític ens proporciona un punt
d’inflexió que, almenys per al nostre grup, creiem que no hem de desaprofitar.

Alcaldessa, li desitgem tota la sort i l’encert del Món. Això de la política va i ve, però mai hem
de perdre la perspectiva que a tots i a totes ens ha portat aquí Roses i la seva gent.

Aquest és el meu compromís, aquest és el nostre compromís, un compromís ferm, honest i
clar amb vostè, alcaldessa i amb el poble de Roses”.

Alcaldessa.- Agraeix les paraules de la senyora Magda Casamitjana.

INTERVENCIÓ DEL  SENYOR CARLES PÀRAMO I PONSETÍ

“M’adreço al Ple, ara com a portaveu del Grup Municipal de Convergència i Unió. M’estreno.

Un grup que apareix sota el grup de Convergència i Unió, però que està format per persones
concretes. Així dons, Montse, amiga, companya, alcaldessa, en nom de les companyes i
companys, en nom de la Sílvia Ripoll, d’En Marc, d’En Josep Maria, de la Sílvia Useros, d’En
Joan “En Ferdy”, de l’Anna, de l’Ambrosio i en nom propi, felicitats.
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Les paraules que ara llegiré no són meves, com a portaveu, he volgut que el discurs fos com
un cant coral on totes les veus fossin protagonistes i les vull expressar, intentant aconseguir
que sonin amb harmonia i que aquesta no solament sigui plaent a la oïda, sinó que sonin
com a compromís de Roses i vers Catalunya.

Així, en el preludi, el primer que hem volgut expressar no és altra cosa que la gran emoció
que sentim. Emoció que neix de saber-nos protagonistes del futur, que com algú ha dit en
aquests dies comença avui.

Estem emocionats, perquè sabem que el futur l’encararem plenament satisfets, perquè
sabem que ho estem fent bé, si més no, demostrant saber actuar amb responsabilitat, per
sobre dels interessos personals i de partit, en  favor, únicament del poble de Roses. Fem
allò que el nostre sentit de la responsabilitat ens demana. Per això, plenament convençuts i
basats en la confiança de la persona que a partir d’ara ens haurà de dirigir, fem expressió de
la nostra més sincera i merescuda felicitació a la nostra alcaldessa, la nostra estimada
amiga i companya Montserrat Mindan.

Felicitem la nova alcaldessa i li donem testimoni públic de suport i lleialtat, sabent que
tothom sap distingir molt bé el que és lleialtat del què significa fidelitat. Aquesta mostra
explícita de suport i lleialtat no és cega, la fonamentem en el coneixement de les seves
qualitats adquirides en la convivència i amb els anys de treballar junts. Aquest temps ens ha
permès valorar la seva capacitat per desenvolupar tan alta responsabilitat.

Montse, com a Grup Municipal, portem dos anys de convivència en aquest mandat i amb els
anteriors en sumem més de catorze, en el govern i en l’oposició. I als companys d’un temps i
altre, sempre ens has demostrat saber estar en el teu paper, donant suport i consell a tots,
tot advertint seriosa i responsablement dels perills d’una mala actuació o d’un mal
enfocament o dirigint a bon port els projectes o propostes de cadascun de nosaltres.

Intel·ligència emocional, perseverança, determinació, valentia i bonhomia són les virtuts que
tots, coralment, decidim que t’acompanyen. Aquesta llista no és exhaustiva, la teva família
ens hi podria afegir més i no cal estendre's més. El discurs d’avui és de benvinguda i no de
comiat.

Companys i companyes del consistori, encarem aquesta segona part del mandat satisfets i
confortats perquè sabem que l’alcaldessa ens sabrà dirigir amb encert com ho sap fer ella,
dient les coses pel seu nom, donant el consell més encertat i fent saltar traves o ajudant a
presentar les propostes que cadascun de nosaltres, també des de l’oposició, cal que li
presentem, atenent-nos com ha fet fins ara, encarant aquests projectes de la millor manera
per assegurar-ne l’èxit. Afegeixo, de collita pròpia, que no pot haver millor cap de colla que
la que durant anys ha sabut ser una bona segona, volent entendre el com i el perquè de les
decisions.

Amiga Montse, alcaldessa, el teu ha estat un llarg exercici de formació política i humana. De
fet, com si estiguéssim en una família, el teu grup, que alguna cosa d’això hi ha, diríem que
sempre t’has comportat com a germana gran, la que rep les confidències tant del pare com
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dels germans menors. Les que un no pot explicitar davant la reunió i les que per prudència o
per timidesa els altres no s’atreveixen a exposar.

Gràcies Montse, algú de la coral –no sé qui- ha dit que quan sigui gran voldria ser com tu,
com a política i com a dona. Evidentment no ha estat ni en Marc ni En Josep Maria, ni En
Joan ni l’Ambrosio. Sincerament, jo tampoc.

Amigues i amics, pensant en el futur del nostre poble de Roses, plegats amb molta altra gent
del partit i de fora del partit, fa anys varem marcar unes línies mestres que al llarg dels anys
ens han guiat a l’hora de presentar els diferents programes de govern que hem intentat
executar. Aquest darrer, plegats, vàrem decidir compartir amb els amics Manel, Àngel i
Carlos, seguint un programa que fins ara ha aportat millores i progrés i que continuem
defensant plegats i sobretot estabilitat. Fins i tot aquest traspàs d’alcaldia s’ha fet dins de la
més absoluta normalitat sense que causi cap mena de transvals en el poble de Roses. Un
programa, al que em refereixo, que com tots els que la gent de Convergència Democràtica
de Catalunya i de Convergència i Unió hem presentat, ve de lluny i que en aquesta nova
etapa, de la mà de la Montse Mindan, esperem que arribi molt lluny aconseguint el Roses de
qualitat que sempre hem defensat. El Roses de la qualitat humana i el Roses de la qualitat
ambiental.

El compromís electoral del present mandat està en uns nivells de compliment més que
satisfactoris. Fa pocs dies, el Govern Municipal, al complert, vàrem passar comptes davant
el poble, el teatre i el balanç final és esperançador.

Avui es critica molt i es posen els focus i els altaveus quan un polític deixa de complir o
decep la ciutadania i ha de ser així. Des de Roses volem proclamar que la immensa majoria
dels polítics complim i ho fem amb transparència. Per això mateix, tot l’Equip de Govern,
aquest programa que vàrem presentar, per coneixement públic ho vàrem poder transmetre
de viva veu al president de Catalunya, -en una audiència privada- a qui vàrem aprofitar per
agrair la seva implicació en fer possible la construcció de l’escola Montserrat Vayreda que
sense ell no hauria estat possible i l’ajut que estem rebent del conseller Santi Vila, entenent
la necessitat de fer realitat l’aparcament soterrat que tant necessari és per acabar bé el front
de mar de Roses.

Estem amb la gent de Roses i les seves preocupacions, alcaldessa, estem amb tu per
ajudar-te amb la teva lluita per assegurar els llocs de treball que avui hi ha en el  nostre
poble i per fer possible que se’n creïn de nous, com també estarem amb tu per continuar
donant resposta a les persones que quedant al marge del progrés per causes sobrevingudes
o malaltia, vellesa o infància necessiten ajut de la col·lectivitat.

Montse, amiga i alcaldessa, a partir d’ara tu tens l’última paraula en tot i saps que el que
acabis decidint tindrà tot el nostre suport. Amb lleialtat et farem arribar la nostra opinió com
sempre hem fet en el nostre grup, entenent que a tu et toca el difícil paper de decidir. I com
ha de ser et diem: Amiga nostra, no et faci por de prendre les decisions que entenguis que
siguin bones per al poble de Roses. La immensa majoria, no ho dubtem seran encertades i
si mai n’erres una, si no surt tot tan bé com esperaves, estigues segura que ens tindràs al
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teu costat perquè entenem la transcendència de la teva responsabilitat i l’honestedat de la
teva decisió.

Vagi per endavant el nostre agraïment per tot el que faràs, més ben dit : el nostre agraïment
per tot el que has fet, pensant únicament en les persones, homes i dones de Roses. I
repeteixo, gràcies per tot el que faràs per ells i per nosaltres.

Per acabar, res més, obrir les mans a tots els grups i a totes les paraules de les persones
que aquí han intervingut per dir que de la mà de la Montserrat Mindan, de la nova alcaldessa
de Roses podem donar al poble de Roses el camí del futur amb més tranquil·litat i amb més
esperança, que és en definitiva el que el poble desitja de nosaltres.

Montse, amiga, companya, en nom de la coral, en nom de tots, moltes, moltes felicitats i a la
teva família molta paciència.”

Se senten els apludiments del públic present a la sala.

DISCURS D’INVESTIDURA

“Bon dia,

Gràcies a tots els que heu vingut a aquest acte tan emotiu per a mi i que em complau
compartir amb tots vosaltres.

Avui és un dia feliç per a mi i sé que també per a l’alcalde que fa un pas al costat per deixar-
me pas, en Carles Pàramo i Ponsetí.

Comprendreu, perquè parlo d’ell només començar si us dic que després dels meus pares,
ha estat ell qui ha posat cara a les paraules esforç, lleialtat, honestedat i seny. Qui m’ha
ensenyat  no a lluitar sinó com es planteja la lluita, no a pensar sinó  a preveure, no a aplicar
un pressupost sinó a cercar recursos per assolir els objectius marcats, no a donar per bona
una solució fàcil sinó a buscar la solució òptima i a no defallir mai. Qui m’ha ensenyat que la
política és apassionant i que sempre ha estat necessària i segurament ara, en aquests
temps convulsos, ho és més que mai. Tinc la sort de continuar comptant amb ell, per tant,
gràcies per tot el que m’has ensenyat i demostrat, pel que has fet i pel que faràs.

La meva primera decisió política és de continuïtat. Continuïtat d’un programa de govern que
surt de dos projectes diferents i d’un pacte, el del partit Popular i el de Convergència i Unió.
Pacte amb persones de Roses que han demostrat dia a dia una gran lleialtat a les
necessitats del seu poble i fins i tot, alguna vegada, per sobre de directrius polítiques pròpies
del seu partit. Manel, Àngel i Carles,  gràcies.

 Tenim l’orgull de poder dir que estem complint el nostre compromís electoral. Un programa
que fa dos anys ens va semblar el més òptim i assolible amb objectius prèviament debatuts
amb molta gent del poble, objectius clars i concrets.  Però vivim uns temps en què canvien
sovint les regles del joc, en els que no es disposa dels recursos amb els que comptàvem o
en els que les necessitats socials canvien ràpidament i es fan més extremes. És per això
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que també voldria deixar clar, que si mai el compliment del programa pogués portar al poble
de Roses a la inestabilitat financera, econòmica o social renunciarem al compromís
electoral. Mai, el partit que represento s’ha allunyat dels criteris de racionalitat i equilibri i
sempre es prioritzaran les necessitats socials de la gent. Tampoc voldria que les meves
paraules creessin falses expectatives, continuarà havent-hi rigor en la concessió d’ajuts,
austeritat en la despesa pública i inversions de futur que ajudin al poble de Roses a sortir
d’aquest atzucac econòmic que estem vivint.

En aquest punt, cal destacar projectes il·lusionants com l’aparcament soterrat i acabar el
passeig de front de mar,  dotar el castell de la Trinitat de contingut, adequar el Far o  veure
acabat el Bullifoundation. I d’altres de prioritat absoluta, com el centre de distribució
d’aliments o l'escola Montserrat Vayreda.

Per tirar endavant aquests projectes compto amb un gran equip de persones. Companys
que han après molt ràpid que el nivell d’exigència i la  dedicació que necessita  la política és
de “full time”. Que han vist molts bones idees  aturades per la rigidesa i lentitud, que en ares
de la transparència, té l’administració i que cal afegir imaginació per a tirar-les endavant.
Que la resolució dels problemes de la gent i del dia a dia són tan importants com els grans
projectes. Perquè en definitiva és el que som, servidors de les persones.

Carles, Manel, Sílvia Ripoll., Àngel, Marc, Josep M, Sílvia Useros, Juan Manuel (Ferdy) ,
Anna, Ambrosio i Carles, gràcies per la feina que feu, per la vostra lleialtat i per voler ser
representants polítics en una època en què la paraula política provoca desencís a molta
gent. Val la pena ser valent, perquè res no produeix major satisfacció personal que poder
ajudar a un conciutadà o a una associació.

Què faríem sense associacions? Si és dit que l’associacionisme és un tret diferencial català,
us puc assegurar que a Roses es fa palès de manera fefaent.  Culturals, econòmiques,
empresarials, esportives, socials, a totes i cadascuna de vosaltres us vull avançar que
tindreu en mi una lleial col·laboradora sempre que la principal finalitat sigui el bé comú o ser
exponents de la cultura i les tradicions catalanes.

He tingut molt bons companys de treball en aquesta meva travessia política, companys amb
els que he treballat amb la tranquil·litat de la majoria absoluta i companys amb els que he
compartit estar a l’oposició.  De tots i totes he après quelcom i podeu estar segurs que us
continuaré escoltant i consultant. També el meu agraïment.

Als companys de l’oposició, gràcies per aquestes declaracions de clara voluntat
col·laboradora, d’intenció de fer oposició constructiva i de predisposició per arribar a
consensuar els grans projectes que hauran de ser bons  per a Roses i per al país.

I no puc acabar sense parlar de la família. El meu més profund i públic agraïment als meus
pares, l’Andreu i la Juanita, als quals els hi dec tot, pel seu suport incondicional,  al meu
marit, En Diego per no fer mai cap retret i als meus fills, la Carolina i en Dídac, que durant
catorze anys han hagut de compartir-me amb reunions i més reunions i no tan sols ho han
acceptat sinó que m’encoratgen a seguir endavant.
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I com que no he trobat cap dita que resumeixi els meus sentiments,  acabaré amb les meves
pròpies paraules i ho vull fer dempeus:

Em comprometo a seguir sent honrada, treballadora i lleial i a ser digne representant del
poble de Roses i del meu país, Catalunya.

Visca Roses i Visca Catalunya.”

Com que no hi ha més assumptes a tractar, es dóna per acabada la sessió a les 12:55
hores, de la qual cosa en dono fe.

El  president de la mesa d’edat L’Alcaldessa-presidenta

     Carles Pàramo i Ponsetí                          Montse Mindan i Cortada 

El secretari general

                                        Francisco Luís Muñoz Cameo


